
ROR bestyrelsesmøde 26/1 2025 

 

Tilstede: Morten*2, Camilla, Mette, Karen, Anja.  

Mathilde som observatør 

 

Status fra udvalgene 

Formand 

Vi taler om hvad vi gør i tilfælde af manglende betaling. Skal vi justere staldkontrakten således at man 
opsiges i den måned hvor betalingen ikke forfalder efter gældende rykkerprocedure? Ingen beslutning 
taget, vi tager det op igen.   

 

Kasserer 

Bogføringssystem er lidt vanskeligt at gå til. Der skal laves en ordentlig overlevering til ny kasserer. 

 

Staldudvalg   

Der har været balance i forbrugsregnskaberne i to måneder. 

Wrapvognen er udfaset, men bruges stadig til spande. 

Møde om velfærd i stalden – senere punkt.  

Kommunen har igangsat afgravning langs laden. 

Der er opsat ventilator i elevskolens sadelrum 

 

Centerudvalg 

Spejlet i ridehuset er ordnet 

Der er planer for at oprette sygefoldene 

Input til arbejdsweekenderne: Skal vi fortsætte med at holde fokus på både opgaver til weekenderne 
og at alle derudover skal deltage i vedligehold af udeområderne.  

Hvilke projekter skal vi opstarte til foråret? Rotunde, sygefolde.  

Foldene skal ikke gødes i år. Men kan vi få dem slået? Morten taler med Avant. 

Vi taler om at maksimere brugen af vores faciliteter. Hvordan sikrer vi den mest smidige brug? Skal vi 
have et reserveringssystem der er knap så manuelt (selvom Karina gør et fremragende job).  

 



Elev- og juniorudvalg 

Vi mangler heste. Vi havde en i handelsundersøgelse der desværre ikke gik igennem.  

Der afholdes elevcup 15/3 hos os. Bagefter bliver der mulighed for %-klasse. Evt også ”rid for en 
dommer”.  

Rosa er ansat som ny træner. 

  

Aktivitetsudvalget 

Vi taler om mulighed for klubtøj med tryk. Kan der laves løbende bestillinger? Der er stor interesse.  

Mulighed for klubaften i Den grønne hest.  

Vi har fået D-stævnedatoer: 17-18/5, 29/5, 23-24/8. Måske skal vi ligge en ½ times pause ind midt på 
dagen, så heste kan tages ind/ud fra fold.  

Vi holder et forberedelsesmøde inden det første stævne. Der skal gerne være en lidt bredere kreds ind 
over planlægningen af stævnerne.  

Vi mangler en med it-kompetence til at overflytte vores hjemmeside til eget domæne.  

 

Regnskab 2025 

Vi har haft meget stort fokus på vores økonomi. Heldigvis er det gået fornuftigt. Vi er lykkedes med at 
vende sidste års store minus til et lille +. Fokus næste år skal være møntet på genopretning af 
elevskolen.  

 

Generalforsamling 2025 

25/2 kl 19.00. Indkaldelse udsendes til alle der er registreret i Zakobo.  

Der er ikke indkommet forslag indenfor tidsfristen. 

På valg er: Formand (Camilla), kasserer (Morten P) og junior-/elevskole formand (Mette).  

Der afholdes valg til sekundære udvalg: Jagtudvalg og sponsorudvalg. 

Der er mange medlemmer i udvalgene der ikke er aktive på ROR længere.  Derfor ”nulstiller” vi alle 
udvalgene, og beder interesserede om at melde sig på ny – gerne inden GF, alternativt til GF.  

Til næste års bestyrelse genopstiller: Camilla som formand; Morten Plenge og Mette genopstiller ikke. 
Der bliver sandsynligvis nogen rotation mellem bestyrelsens nuværende medlemmer for at få dækket 
alle poster bedst muligt. Der er mulige kandidater til de ledige pladser.   

 

Opfølgning på trivselsstaldmøde d. 19/1 



• Tidspunkt for aftensfodring rykkes frem. Vi beslutter at aftensfodringen rykkes til kl 20.30 pr 
1/3 2025. Natfodringen afskaffes samtidigt.  

• Vi besluttede på staldmødet at der skal gives wrap før krybbefoder. For at være sikre på at det 
virkeligt ER en fordel, spørger vi Karina om det stadigt er fornuftigt, selvom det vil give lidt mere 
ventetid før de sidste heste får noget. Denne ændring afventer møde med Karina.   

• Vinduer på de smalle staldgange i Øst lukkes (undtaget de fire midterbokse).     
• Indluk fra folde bliver tidligere og tidligere i weekenderne. Vi laver en retningslinje om, at 

hestene som udgangspunkt ikke lukkes ind før kl. 14. Der laves messengergrupper der dækker 
de fire foldområder (sygefolde, 1’er folde, gangen, 2’er folde).  

• Der nedsættes arbejdsgrupper til evt. etablering af nyt staldafsnit i laden.  
• Generelt hensyn: Tal roligt, bevæg dig roligt, ingen høje stemmer i stalden (heller ingen råben af 

egen hest).  
 

 

Special Olympics Idrætsfestival 2026 

Vi er blevet kontaktet af Roskilde kommune. De skal afholde idrætsfestival i samarbejde med 
Parasport Danmark. Vi skal stille heste og faciliteter til rådighed. Der er 19 ryttere der er stillet op. 
Parasport DK besøger os for at fortælle mere om arrangementet.  Det passer godt ind i vores værdier og 
vores ambition om at opretholde en god relation og være et aktive for kommunen.  

 

 


